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Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
• In de afgelopen maand twee verre reizen gemaakt. Alle-
bei naar liet Noorden, naar Schiermonnikoog en naar 
Froombosch en u en ik weten nu dat Froombosch in 
Groningen ligt. Ik heb namelijk aangeboden om als 
vervanger op te treden als het aangewezen HB-lid 
verhinderd is een groepsvergadering bij te wonen. Ik doe 
dat graag, maar waarom moet Froombosch zo ver liggen. 
En dat het Noorden dichterbij de Randstad ligt dan 
andersom, klinkt mij iets te subjectief. 
Nogmaals, ik doe dat graag want het geeft mij de 
gelegenheid vragen en opmerkingen uit de eerste hand te 
horen. Het was in Groningen helemaal leuk door de grote 
opkomst en de levendige discussie. 
He goede is dat men daar intensief nadenkt over hulp die 
men kan geven als een imker het bericht krijgt over 
sporen in zijn voederkansmonster. Ook om te voorkomen 
dat hij in de beklaagdenbank komt. Zo las ik de aanbeve-
ling om de imkers te vragen een reservevolkje in stand te 
houden voor het geval een collega na een uitbraak weer 
in het zadel moet worden geholpen. Stel je toch voor dat 
je een 3-volks imker bent en je krijgt van alle kanten 
zesramers die je torenhoog moet stapelen om er weer drie 
volken van te maken. Zo zal het niet lopen, maar lof voor 
die instelling. Een imker met AVB niet in de ban, maar 
een flinke steun in de rug. Ik heb uit de doeken kunnen 
doen hoe onze visie is op het AVB- beleid en dat onder-
vond ook begrip. Ik ging naar huis, opnieuw met een 
keurige imkertaxi naar station Groningen en een stipte 
NS en het gevoel van een welbestede avond. 
• Dat lag wat anders met het dagje Schier. Ook dat was 
best leuk, maar om als gepensioneerde om zeven uur in 
de auto te stappen en om zes uur weer thuis te komen 
voor een toelichting van 20 minuten op ons bezwaar-
schrift, geeft je geen gevoel van een welbestede dag. 
Maar we hadden een leuke ploeg en dan weet u dat we 
elf uur minus 20 minuten over bijen en imkers hebben 
gekletst. Die 20 minuten werden gevuld met het onderuit 
halen van kromme redeneringen. Of dat ons is gelukt, 
moet nog blijken. 
• We hebben al veel inschrijvingen voor de tweede 
Intratuinactie in april maar ook nog open plaatsen. Nu is 
de kans om de tuiniers in Nederland insectenvriendelijke 
planten aan te bevelen en het drachtgebied in de 
woonomgeving te verbeteren. Drachtverbetering moet 
vooral lokaal gebeuren. 
• En zowaar lijkt er toch weer een kans te komen voor 
een bijenstand op de Floriade. Ook de Bloemenveiling 
Aalsmeer wil ons financieel steunen. Dan moeten wij 
ook onze nek wat verder uitsteken en daarover vragen we 
de mening van de Algemene Ledenvergadering (ALV) in 
maart. Het enthousiasme van de club onder aanvoering 

van de gebroeders Hooyman doet elke somberheid over 
de toekomst van de bijenhouderij in rook opgaan. Het 
voordeel van een organisatie van vrijwilligers, we kiezen 
er zelf voor en dat is de basis voor onze motivatie. Zo 
vertrouwen zij er blindelings op dat de vrijwilligers 
straks in de rij staan om als presentator in liet paviljoen 
op treden. Zo ging dat in Zoetermeer en zo gaat dat in 
Hoofddorp. 
• Zo ook weer een vrijwilliger voor het Hoofdbestuur, 
Marcel Simon, voorzitter van de Groep Veluwe-Zuid. 
Hartelijk welkom alvast, vooruitlopend op de beslissing 
van de ALV. Maar ook nog een vacature en dat is op te 
lossen als de ALV goedkeurt dat 'onze Catherine' (Reker) 
een jaartje mag aanblijven. Met de kans op fusie en dan 
een geheel nieuw fusiebestuur, vinden we dat een redelijk 
voorstel. 
• Er daagt een nieuw probleem. Hoe moeten we de Euro 
straks afronden? Met de gulden kon je nog wel afronden 
op hele guldens, maar met de euro? Gebruikelijk schijnt 
te zijn de invoering vergezeld te doen gaan met een 
verkapte prijsstijging. Daar doet onze penningmeester 
niet aan mee. Hij stelt voor afronding op 5 eurocent naar 
beneden. Waar vind je zulke mensen nog? Probleem snel 
opgelost. 
• Ik zit nu, 3 maart, met spanning te wachten op het 
toegezegde bericht van het ministerie van LNV over het 
AVB-beleid 2001. Ik kan u nog niets melden en ik vrees 
dat mond- en klauwzeer een hogere prioriteit heeft. Ik zal 
de reactie smeken om een beetje plaatsruimte op het 
allerlaatste moment voor het geval er toch nog een 
bericht komt. 
En wat kunt u doen? In elk geval veel kunstraat inhangen 
en oude raat eruit. Nieuwe mat is toch ook veel leuker? 
Of bent ons zuunig? 

Overname depot van Het 
Bijenhuis 
Gerrit Exterkate, voorzitter VBBN subvereniging 
Reggedal 
Met ingang van 5 februari jl. is het 'Imkersdepot' van 
VBBN subvereniging Reggedal gesloten. Dit depot 
gelegen aan de Lochemseweg werd beheerd door Henk 
en Dine Jansen. De imkers van 'Reggedal' en gegadigden 
uit de verre omgeving hebben ruim twaalf jaar hun 
artikelen bij Henk en Dine kunnen betrekken. Henk en 
Dine hadden voorheen een bakkerszaak gerund en het 
depothouderschap was voor hen een welkome bezigheid 
na de pensioengerechtigde leeftijd. Het paar heeft zich 
veelal belangeloos ingezet uit liefde voor de imkerij en 
wist menigeen te interesseren voor onze prachtige hobby. 
In samenwerking met de plaatselijke VVV werd er 
jaarlijks zo'n drie keer open huis gehouden. Hierbij 
hielpen familie en vrienden mee om voorlichting te 
geven in de prachtige bijenstal, kaarsen te trekken in het 
voorhuis of de uiteenlopende imkersartikelen en 
snuisterijen aan het voltallige publiek te presenteren in 
het knusse winkeltje. 

Henk en Dine worden oprecht bedankt door de gehele 
klantenkring. Wij zullen jullie node missen en met 

121 

maandblad voor imkers april 2001 verenigingsnieuws 

WiJ*" 

V B B N  

t r o a d e n ~ i ~ ~ ~ h e t ~ l ~ e e n U a g a n a e e n u i t b m k ~ r  
in het zaelel m t  worden &01pen. W je toch voor dat 
je een 3-vcrb haker bent e@ je laij@ van alle kanten 
ztzmmas die je tamhoog mofa .sfqden om er weer drie 
vokm van te maken. Zo zal het niet lopen, maar h f  voor 
die imteiling. Een imker met AVB iiiet in de ban, maar 
een flinke steun in de rug. ik heb uit de doeken kunnen 
&n bae onze visie is op het AVB- beleid en dat onder- 
vmd aak begrip. Ik ging nam huis, opnieuw met een 
keurige i m k m i  naar station Groningen en een stipte 
NS en het gevod van een welbestede avond. 

Dat lag wat anders met het dagje Schier. Ook dat was 
best leuk, maar om ais gepensioneerde om zeven uur in 
de auto te stappen en om zes uur weer thuis te komen. 
voor een toelichting van 20 minuten op ons bezwaar- 
schriff, geeft je geen gevoel van een welbestede dag. 
Maar we hadden een leuke ploeg en dan weet u dat we 
elf uur minus 20 minuten over bijen en imkers hebben 
gekletst. Die 20 minuten werden g e d d  met het onderuit 
halen van kromme redeneringen. Of dat ons is gelukt, 
moet nog blijken. 

We hebben al veel inschrijvingen voor de tweede 
Intratuinactie in april maar ook nog open plaatsen. Nu is 
de kans om de tuiniers in Nederland insectenvriendelijke 
planten aan te bevelen en het drachtgebied in de 
woonomgeving te verbeteren. Drachtverbetering moet 
vooral lokaal gebeuren. 

En zowaar lijkt er toch weer een kans te komen voor 
een bijenstand op de Floriade. Ook de Bloemenveiling 
Aalsmeer wil ons financieel steunen. Dan moeten wij 
ook onze nek wat verder uitsteken en daarover vragen we 
de mening van de Algemene Ledenvergadering (ALV) in 
maart. Het enthousiasme van de club onder aanvoering 
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Overname depot van Het 
Bijenhuis 
Gewit ïhîerkate, voorzitter VBBN subvereniging 
Reggedal 
Met ingang van 5 februari jl. is het 'Imkerdepot' van 
VBBN subvereniging Reggedal gesloten. Dit depot 
gelegen aan de Lochemseweg werd beheerd door Henk 
en Dine Jansen. De imkers van 'Reggedal' en gegadigden 
uit de verre omgeving hebben ruim twaalf jaar hun 
artikelen bij Henk en Dine kunnen betrekken. Henk en 
Dine hadden voorheen een bakkerszaak gerund en het 
depothouderschap was voor hen een welkome bezigheid 
na de pensioengerechtigde leeftijd. Het paar heeft zich 
veelal belangeloos ingezet uit liefde voor de imkerij en 
wist menigeen te interesseren voor onze prachtige hobby. 
In samenwerking met de plaatselijke W werd er 
jaarlijks zo'n drie keer open huis gehouden. Hierbij 
hielpen familie en vrienden mee om voorlichting te 
geven in de prachtige bijenstal, kaarsen te trekken in het 
voorhuis of de uiteenlopende imkersartikelen en 
snuisterijen aan het voltallige publiek te presenteren in 
het knusse winkeltje. 

Henk en Dine worden oprecht bedankt door de gehele 
klantenkring. Wij zullen jullie node missen en met 
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weemoed terugdenken aan de fijne tijd die we bij u 
hebben doorgebracht. Er was bij jullie thuis altijd tijd 
voor een praatje en een kop koffie. Het depot wordt 
overgenomen door Jan en Geertje Rabe, Lochemseweg 6 
(schuin tegenover het voormalige depot). De nieuwe 
beheerders zullen voortaan, mits aanwezig, dagelijks 
voor u klaarstaan. Maar om teleurstelling te voorkomen 
eerst even bellen, 0547-351404. 

Bestuur, leden en de gehele klantenkring is zeer verheugd 
dat zij deze niet geringe klus op zich willen nemen. Wij 
wensen hun veel omzet toe en plezier met het depot en de 
imkerij. 

J. Beekman 
Het voltallige Bondsbestuur vergaderde op 24 januari 
2001 in het huis van de ZLTO te Tilburg. De volgende 
onderwerpen stonden op de agenda en zijn behandeld: 
• Opening De eerste Bondsbestuursvergadering van het 
jaar 2001 vertoonde weer een goed gevulde agenda, waar 
de nodige aandacht aan gegeven werd 
• Notulen bestuursvergadering 20-12-00 Geen op-
/aanmerkingen op de notulen, deze zijn ongewijzigd 
vastgesteld met dank aan de secretaris. 
- de bijbehorende actielijst is besproken. 
- Bij de bedrijfswedstrijd dient opgemerkt te worden dat 

deze alleen maar doorgaat als er in ons werkgebied 
geen Amerikaans vuilbroed gesignaleerd is. 

- Bij de werkzaamheden inzake Internet wordt één 
bestuurslid toegevoegd. Dhr. A. Rietveld en mw. J. van 
Doren gaan zich hiermee bezighouden. 

• Mededelingen en ingekomen stukken 
Door de voorzitter: 
- Inzake de jaarrekening 2000 is een accoutant 

aangetrokken dhr. J. Kuis RA van Ernst & Young. 
- HoneyPack BV is failliet verklaard en verkocht. 

Mededelingen hierover volgen later. 
Van de secretaris: 
- 25 ingekomen stukken en de meeste zijn direct door de 

secretaris afgehandeld. 
- Onderscheidingen bij de 'Peelzoemers' worden 

uitgereikt door de heer J. Janssen. 
- Bij de vereniging Bernheeze zal de voorzitter dit 

verzorgen. 
Aansluitend aan de uitreiking van decoraties aan jubila-
rissen het volgende: de verenigingssecretarissen wordt 
verzocht de aanvraag voor decoraties zoals zilveren en 
gouden spelden, oorkonden en legpenningen in een zo 
vroeg mogelijk stadium in te dienen bij het bondssecre-
tariaat. Tenminste drie maanden voor de uitreikings-
datum. Gelet op de prijs van de spelden en dergelijke, de 

levertijd en de planning van de bestuursleden die de 
decoraties verzorgen, plaatst u de secretaris voor veel 
extra werk indien de aanvraag op het laatste moment 
gedaan wordt. Daarbij loopt u het risico dat er geen 
spelden meer in voorraad zijn. Zie voor deze materie het 
verenigingsboek punt 1.1.2. bladzijde 4. 
- In het blad 'De Hilverbode, verschijnt in Hilvarenbeek, 

heeft een artikel gestaan waarin de plaatselijke bijen-
houderij melding maakte dat zij een cursus bijenhouden 
gaat starten. Daar is niets mis mee. Wel is er iets mis als 
na de cursus een lidmaatschap van een bijenhouders-
vereniging wordt aangeboden voor de prijs van f 30,- 
per jaar. De leden die aangesloten zijn bij de Bond van 
Bijenhouders ZLTO betalen f 50,-, dit is inclusief 
verplichte bijdrage van ƒ10,- voor het onderzoek op de 
Ambrosiushoeve. Het Bondsbestuur zal reageren naar 
de inzender van dit artikel. 

• Jaarvergadering op zaterdag 7 april a.s.: 
Besproken is: de agenda voor deze vergadering, de 
planning inzake het jaarverslag, de jaarrekening en de 
begroting 2002. 
• Verzekeringen 
Na aanleiding van de brief vereniging Zundert waarin 
vragen gesteld zijn aangaande de verzekering (f 1,- per 
bijenvolk) het volgende: 
- De verzekering geldt ook in het buitenland mits bij 

schade een rapport opgemaakt wordt door bevoegde 
autoriteiten. 

- Mensen wonende in het buitenland zijn ook verzekerd, 
indien zij lid zijn van één van de drie zuidelijke bonden 
te weten ABTB, LLTB of ZLTO, hun lidmaatschap 
betaald is en natuurlijk de premie voor de verzekering. 

- Verder dienen alle verzekerden hun bijen te behandelen 
als een goed huisvader. 

• Studiedag 2000 Het financieel resultaat van de 
studiedag is afgesloten met een klein verlies. f 390,-. 
Dit betekent wel dat de Bond erf 2.890,- heeft bijgelegd. 
• Toewerken naar één bijenhoudersorganisatie Dit 
onderwerp zal in een aparte vergadering op vrijdag 2 
februari 2001 besproken worden. 

Vergadering 2 februari 2001: Deze vergadering is 
gehouden op dezelfde locatie als bovengenoemd. 
Het voltallige Bondsbestuur was aanwezig, exclusief de 
secretaris. 
Op de agenda waren de volgende zaken gezet: 
1 Naar één bijenteeltorganisatie: 
1.1 Uw oordeel over de voorstellen van de stuurgroep 
volgens concept 30-12-00 
1.2 Uw oordeel over het voorstel contributie. 
1.3 Of het concept van 30-12-00 geschikt is om als 
gezamenlijk stuk namens de vier organisaties te 
gebruiken is in de ledenvoorlichting en/of er nog 
wijzigingen moeten worden aangebracht. 
1.4 Uw oordeel over het voorgestelde tijdpad. 
(planning). 
2 Overleg Amerikaans vuilbroed: 
1.1 tot en met 1.3 zijn besproken en zullen te zijner tijd 
aan de stuurgroep worden aangeboden als het verder is 
uitgewerkt. Het concept opgesteld door de groep 
organisatie en financiën is door het Bondsbestuur als een 
zeer goed werkstuk beoordeeld en verdient alle respect. 
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Door de ~oorzittm 
- Inzake &jaarrekening 2000 is een accoutmt 

aangetmkken dhr. J. Kuis RA m Ernst t Young. 
- HoneyPack BV is failliet verklaerd en verkocht. 

Mededelingen hierover volgen later. 
Van de secreiark 
- 25 ingekomen stukken en de meeste zijn direct door de 

secretaris afgehandeld. 
- Onderscheidingen bij de 'Peelzoemen' worden 

uitgereikt door de heer J. Janssen. 
- Bij de vereniging Bernheeze zal de voorzitter dit 

venorgen. 
Aansluitend aan de uitreiking van decoraties aan jubila- 
rissen het volgende: de verenigingssecretarissen wordt 
venocht de aanvraag voor decoraties zoals zilveren en 
gouden spelden, oorkonden en legpenningen in een zo 
vroeg mogelijk stadium in te dienen bij het bondssecre- 
tariaat. Tenminste drie maanden voor de uitreikings- 
datum. Gelet op de prijs van de spelden en dergelijke, de 
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Opdeagendawarend~be1@l;aken~ 
1 Naar &n bijenteeltorganisatie: 
1.1 Uw oordeel over de '(reorstellen de s t u w  
volgens concept 30-12-W 
1.2 Uw oordeel OW het voorstel contrìbutia. 
1.3 Of het coneept van 30- 12-00 geschikt is om als 
gezamenlijk stuk namens de vier organisaties te 
gebruiken is in de ledenvoorlichthg enhf er nog 
wijzigingen moeten worden aangebracht. 
1.4 Uw oordeei over het voorgestelde tijdpad. 
(Planning). 
2 Overleg Amerikaans vuilbroed: 
l. 1 tot en met 1.3 zijn besproken en zullen te zijner tijd 
aan de stuurgroep worden aangeboden als het verder is 
uitgewerkt. Het concept opgesteld door de groep 
organisatie en f~nanciën is door het Bondsbestuur als een 
zeer goed werkstuk beoordeeld en verdient alle respect. 


